
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte via Teams 

2023-09-19 
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 

(ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Annelie Svensson (ordinarie), Frida Matsson 

(ordinarie), Annika Klintberg (suppleant),  

Ej närvarande: Anna Gehlin (ordinarie vice ordförande), Pia Hermelin (suppleant), Maria 

Ahlin (suppleant), Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson (suppleant). 

 

 

§ 86 Mötets öppnande 

Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till Teams-mötet och förklarade mötet 

öppnat. 

 

§ 87 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes som delgetts på skärm. 

 

§ 88 Justeringsman 

BESLUT: Annelie Svensson valdes att justera dagens protokoll.  

 

§ 89 Grevagården 

Lotta från Grevagården ringde till ordförande och öste beröm över SFF. Allt var snyggt och 

prydligt i ordning och hennes team tycker SFF är så bra att samarbeta med. Fint betyg. 

 

Grevagården, AVN och catering är bokad för 2024 

 

Cecilias excel fil gicks igenom med utvärdering från i år och vad som vi behöver tänka på till 

nästa år. 

 

Veterinären var nöjd med SFF och tyckte vi var proffsiga att arbeta med. 

AVN vill att det avsätts tid för att överlämna protokoll av med veterinären personligen om 

resultaten från veterinärbesiktningen. 

Veterinär till nästa år 2024 är Fredrik Spång bokad. 

 

 

Önskemål att ha ett telefon nummer att ringa till angående boxplatser. Om man skulle vilja 

ha hästar i samma stall. Samt att styrelsens deltagande hästar står i samma stall då det är 

styrelsen som sist lämnar Grevagården. Det blir lättare att rengöra stallarna färdigt. 

 

Dagbox erbjuds att bokas direkt via Grevagården. 

 

Förtydliga rangeringen vid riksutställningen, hur vi vill ha det så att inte det avslöjas för tidigt 

vem som vinner utan börja bakifrån.  

 



Bättre information om tider ändras och använda tidigast istället för klockslag. Ut i högtalarna 

och även i sociala medier. 

 

Vi diskuterade att ta fram gehäng och prisrosetter i en större mängd för att kunna få ned 

priserna och att ha ett lager för flera år framåt. 

 

Stefan S tar fram prisuppgifter till nästa möte. 

 

§ 90 Mötet avslutades 

Nästa styrelsemöte är 3 oktober 2023 klockan 18,00 via Teams. 

Ordförande tackade de närvarande för mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Olander Stefan Sahlin  Annelie Svensson 

Sekreterare  Vice Ordförande Justerare 


